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HØRBY, 13. juni 2017 
 

Fremmødte: Søren Møller Andersen (SMA), John Lygaard (JL), Bo Nielsen (BN), Jan Schunck 
(JS), Ivan Jepsen (IJ), og Havnefoged Jan Heigren  
 
 

 
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

MANDAG DEN 12 juni 2017 
 

 
1. Aktioner fra sidste møde.  

a. De nye joller til ungdomsafdelingen er blevet afhentet i Jylland af SMA. De er 
ved at blive klargjort. Thomas sørger for indkøb af kæde og låse, så de kan låses 
fast. SMA forventer, at de kan stå i hans lade om vinteren. JL oplyste, at der er 
tegnet forsikringer på de nye joller. 

 
 

2. Havneprojektet. 
a. Badestrand og –bro. SMA har skrevet ansøgning om bro og sandstrand til 

kommunen. Den er under behandling. SMA har undersøgt mulighed for støtte 
gennem Nordeafonden og har fået oplyst, at netop et projekt af den art, har stor 
mulighed for at modtage tilskud. Når de nødvendige tilladelser er på plads, skal 
beskrivelse af projektet og tilladelser fremsendes til Nordeafonden og derefter 
besluttet, om der ydes tilskud. 

b. Moleprojektet er blevet fremsendt til medlemmer af udvalgene Klima og Miljø 
samt Kultur, Fritid og Fællesskab. 2 af udvalgsmedlemmerne har reageret. John 
Harpøth vil forsøge at koordinere et fællesmøde i havnen med os og 
udvalgsmedlemmerne. Under denne redegørelse blev der igen udtrykt 
bekymring over de eventuelle fremtidige deponipladser i det afspunsede område 
specielt mht. lastbilkørsel med byggeaffald til det sydlige område. Det blev igen 
besluttet, at vi vil se om kommunen vil deltage i projektet – og derefter tage 
stilling til de faktuelle udfordringer. Projektet er godt, men det skal styres og 
reguleres mht. tung trafik og miljø. 

c. Grillhus. JH har tidligere sendt ansøgning om byggetilladelse til Kystdirektoratet. 
Ansøgningen er ikke blevet besvaret og formentlig skyldes det de fremtidige 
ændrede regler mht byggerier i havneområder. JH genudarbejder og fremsender 
ansøgning om byggetilladelse for grillhus mm, men denne gang sender han det 
til Holbæk Kommune 

 
3. Dræning ved landpladser og afvanding ved mastekran.  

a. Projekt dræning og opfyldning ved landpladserne er i gang. JH er ved at 
indhente tilbud fra 2 entreprenører. Området vil være færdigt inden optagning af 
bådene i efteråret. Afvandingshuller ved mastekran udføres i løbet af juni/juli og 
vil være færdigt inden 1. august. 
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4. Uddybning af havn. 
a. Uddybningen af havnen fra uddybningsfartøj er færdig. Der er blevet fjernet 

rigtig meget bundslam og formentlig meget mere end forventet. Der er ikke 
knækket pæle eller ødelagt andet inventar under arbejdet. 

b. Østbroens vestside samt vestmolens østside er ikke blevet uddybet fordi 
uddybningsfartøjet grundet sin størrelse, ikke kunne komme til. JH er i dialog 
med havnemester Holbæk for at få uddybet det resterende fra landsiden. Der 
skal indhentes tilbud fra lokal entreprenør. Tidshorisont for dette er ikke kendt.  

c. Samtlige medlemmer kan nu returnere til egen havneplads. Når/hvis der skal 
uddybes ved østbro og vestmolen vil JH meddele de respektive bådejere dette, 
så de kan fjerne deres både. Vi vil forsøge at få det iværksat efter bådoptagning 
i oktober. 

d. JH vil nøje følge en eventuel uddybning fra landsiden specielt med henblik på 
forurening af bro og stensætning. 

e. Der var enighed om, at formidling af information om uddybningen til 
medlemmerne via hjemmesiden har været mangelfuld. Det er et 
bestyrelsesansvar og for fremtiden skal det gøres bedre. 

f. JS udfærdiger notits til MH/hjemmesiden om fremtidige uddybningsplaner. 
 

5. Langtidsparkering i havnen. Når medlemmerne skal på sejlerferie skal deres bil 
parkeres. Langtidsparkering må, grundet besøgende autocampere, ikke foregå på 
området syd for toiletbygningen. Hvis der er mange af sted på ferie, vil den østvendte 
del af P-området (den ved sydmolen) hurtigt blive fyldt op. Medlemmerne opfordres 
derfor til at langtidsparkere deres biler på grusvejene på landpladsen. 
  

6. 3 arrangementer i havnen. 
a. Musikaften den 18/6. Bådelauget hjælper med salg af øl, vand og vi og vi 

hjælper med afhentning og opstilling af borde/stole. JH afspærrer området 
fredag så der kan opstilles telt. 

b. Mit kæreste eje. Der mangler stadig gæster til arrangementet. Send besked om 
deltagelse til SMA. JL står for salg af øl/vand. 

c. Sct. Hans aften er der kommet godt 40 tilmeldinger til og der kan være ca. 50. 
BN er koordinator. 
 

7. Familiemedlemsskab.  Malene (MW) har udarbejdet et oplæg til en ordning. På næste 
bestyrelsesmøde fremlægger hun oplægget og det forventes vedtaget på samme møde. 
 

8. Speedbådskørekort til Ungdomsafdelingen.  En ny medhjælper i U-afd har ikke det 
nødvendige speedbådscertifikat for at måtte betjene havnejollen. Det blev besluttet at 
SMA sørger for uddannelse og certificering. JL afregner med SMA. 

 
9. Eventuelt. 

a. Indkøb i Brugsen. JL erindrede om, at ved alle indkøb i Brugsen skal den 
respektive kassebon afleveres til ham, så han kan afstemme regnskabet korrekt. 

b. Jespers jubilæum. Hørby Bådelaug gav en vingave til Jesper Brøggers 10-års 
jubilæumsfest. 

c. Henstilling af både/tailere på landplads. Foranlediget af en aktuel sag, hvor 
en stjålet båd har stået ”til afkøling” på vores landplads, blev følgende besluttet: 
”Henstilling af ikke hjemmehørende både/trailere må kun foregå med 
forudgående aftale med havnefoged.” Havnefoged indkøber en trailerlås og 
aflåser ikke-anmeldte trailere. SMA udfærdiger opslag om dette til 
opslagstavlen. 

10. Næste møde. Afholdes den 11. september. Frank sørger for mad. 
 
Referent Jan Schunck 


